
Dag, 
 
Ik heb donderdagavond tijdens de raadsvergadering een punt voor de rondvraag: 
1.       Wat is de huidige stand van zaken met betrekking tot de vergunningaanvraag voor de realisatie 

van een camping aan de Hogebroeksweg 25 te Raalte? 
2.       Heeft de wethouder al een gesprek hierover gehad met de buurt? Zo ja wat is daarvan de 

uitkomst? 
 
Wilt u deze vraag al vast uitzetten. 
 
Alvast hartelijk dank. 
 
 
Met vriendelijke groet, 
Peter Moorman 
Gemeenteraadslid Raalte 
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